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Could Galileo be wrong?

C. Y. Loa)

Applied and Pure Research Institute, 7 Taggart Drive, Unit E, Nashua, New Hampshire 03060, USA

The free falling of a neutral capacitor, though more massive after charged, would be slower. Thus, the claim of Galileo that neutral objects of different masses would fall with the same speed at vacuum is not always true. Nevertheless, the equivalence between gravitational and inertial masses would still be valid. Moreover, Einstein's equivalence principle, which has been misrepresented with distortion to become invalid by the Wheeler School, actually is generally valid, although the charge-mass repulsive force unequivocally shows that acceleration is intrinsically not generally just related to attractive gravity. To verify the equivalence of masses, new experiments should be conducted when the charge-mass interaction is present. To this end, first the experimental confirmation of the details, such as the distance dependence, of such a repulsive force between charge and mass is needed; and this is also a crucial test for general relativity.

La chute libre d'un condensateur neutre, bien qu'étant plus massif après avoir été chargé, serait plus lente. Par conséquent, la proposition de Galilée que les objets neutres de masses différentes tomberaient à la même vitesse dans le vide, n'est pas toujours exacte. Néanmoins, l'équivalence entre les masses gravitationnelles et inertielles resterait valable. De plus, le principe d'équivalence d'Einstein, qui a été mal représenté avec distorsion pour devenir non valable selon l'Ecole de Wheeler, est en fait généralement valable bien que la force de répulsion charge-masse démontre sans équivoque que l'accélération est intrinsèquement non pas simplement rattachée à la gravité d'attraction, en générale. Pour vérifier l'équivalence des masses, de nouvelles expériences devraient être entreprises oú l'interaction de la charge-masse est présente. Dans ce but, en premier lieu la confirmation expérimentale des détails, tels que la dépendance de la distance, d'une telle force de répulsion entre la charge et la masse est nécessaire; et ceci est également un test crucial pour la relativité générale.
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